

Français à la suite

For Immediate Release

**CPF Ontario presents highlights from the 2013-2014 year at their
Annual General Meeting**

Mississauga, October 20, 2014 – Canadian Parents for French (Ontario) presented its Annual Report for the fiscal year 2013-2014 at its Annual General Meeting, which was held in Ottawa on Sunday October 19, 2014. The report is available in English and French on the CPF Ontario website at the following link:

<http://on.cpf.ca/about-us/governance/annual-reports/>

Canadian Parents for French will provide a copy of its audited financial statements upon request.

About Canadian Parents for French (Ontario):

As the Ontario branch of a national network of volunteers who value French as an integral part of Canada, CPF Ontario is dedicated to creating and promoting opportunities for youth in Canada to learn and use French.

- 30 -

For more information, please contact:

Lucia Castillo

Communications Officer | Canadian Parents for French (Ontario)

T: 905.366.1012 x 6 | 1.800.667.0594

communications@on.cpf.ca | on.cpf.ca | [Facebook](#) | [@cpfontario](#)

Pour publication immédiate

CPF Ontario présente les faits saillants de l'année 2013-2014 lors de son assemblée générale annuelle

Mississauga, le 20 octobre, 2014 – Canadian Parents for French (Ontario) a présenté son rapport annuel pour l'année financière 2013-2014 lors de son assemblée générale annuelle, qui a eu lieu à Ottawa le dimanche 19 Octobre 2014. Le rapport est disponible en anglais et en français sur le site web de CPF Ontario à l'adresse suivante:

<http://on.cpf.ca/about-us/governance/annual-reports/>

Canadian Parents for French fournira une copie de ses états financiers vérifiés sur demande.

À propos de Canadian Parents for French (Ontario) :

Canadian Parents for French (Ontario) est la division ontarienne d'un réseau national de bénévoles qui valorisent la langue française comme composante intégrale du Canada et qui sont dévoués à la promotion et à la création d'occasions d'apprentissage du français pour les jeunes au Canada.

- 30 -

Pour de plus amples renseignements, veuillez contacter :

Lucia Castillo

Agente de communications | Canadian Parents for French (Ontario)

T: 905.366.1012 x 6 | 1.800.667.0594

communications@on.cpf.ca | on.cpf.ca | [Facebook](#) | [@cpfontario](#)